
Zápis z ustavující schůze SRPŠ ze dne 20. 11. 2024 

 

Jednání proběhlo dne 20. 11. 2024 ve sborovně ZŠ v Chlumci nad Cidlinou. 

 

Přítomni:  

Výbor SRPŠ: 

 Markéta Nováčková – předseda 

 Žaneta Musilová – místopředseda 

 Martina Sálová – pokladník 

 Lucie Midlochová – člen výboru 

 Veronika Doležalová – člen výboru 

 Gabriela Fifernová – člen výboru - omluvena 

 Lenka Masopustová – nový člen výboru 

+ 23 třídních důvěrníků (viz prezenční listina) 

 

Omluveni: 

 Mgr. Gabriela Masláková – ředitelka ZŠ Chlumec nad Cidlinou 

 

Program jednání: 

1. Přivítání zúčastněných, shrnutí předchozího období. Volba nových členů výboru a 

předsednictva výboru. 

2. Aktuální informace ze ZŠ 

3. Seznámení s výsledkem hospodaření za minulý školní rok, schválení výsledku 

hospodaření za rok 2023/2024 

4. Diskuze, závěr 

5. Tvorba nového rozpočtu na školní rok 2024/25 – výbor 

 

 

 

Průběh jednání: 

 

K bodu 1) 

Předseda spolku: Markéta Nováčková  

Místopředseda spolku: Žaneta Musilova 

Pokladník: Martina Sálová,  

Členové výboru: Veronika Doležalová, Lucie Midlochová 

 

Proběhla volba do výboru SRPŠ. Předsedkyně spolku Markéta Nováčková po 10 letech končí 

v SRPŠ. Žaneta Musilová bude pokračovat jako člen výboru, vzdává se funkce 

místopředsedkyně. Proběhlo hlasování o novém vedení SRPŠ. Jednohlasně zvolena Gabriela 

Fifernová a jednohlasně místopředsedkyně Lenka Masopustová. Bude zařízen přepis na 

krajském soudě a v bance. 

 



 

 

K bodu 2) 

Ve škole se aktuálně řeší elektronické cigarety. Je to velké téma ve všech školách. Dalším 

tématem je nadměrné používání mobilních telefonů o přestávkách. Škola nabízí alternativní 

program – otevření velké tělocvičny.  Dále budou pořízeny uzamykatelné skřínky do tříd 2. st. 

Bude to velká investice, řešeny i další možnosti financování. ZŠ je aktivní i na FB školy. 

Dávají se tam informace o aktivitách. Proběhla inspekce, čeká se na inspekční zprávu. Dle 

hodnocení inspektorů vše probíhá v pořádku. 

 

 

K bodu 3) 

Seznámení s příjmy a výdaji z rozpočtu pro rok 2023/2024.  Došlo k úspoře cca 52. 000,-. 

Dále jednohlasně schválen výsledek hospodaření za školní rok 2023/2024.  Opět budou 

pořízeny termosky pro vycházející děti s logem ZŠ. Dále byla ponížena položka 1. 000,- 

Kč/třídu. Docházelo k nejednotnému hospodaření a využívání. Přesunuto do „odměn“, které 

využívají motivovaní pedagogové pro žáky při soutěžích (zdobení tříd, masterchef, soutěže 

chemické, astronomické, zeměpisné..aj.). Dříve využívány příspěvky na plavání, nyní na 

lyžařský kurz. Také hrazen pronájem zimního stadionu pro bruslení. Zdroje stále ze sběru 

kaštanů, žaludu, kůry a prodeji výrobků na adventu.  Nejlepší „sběrači“ získají poukázky do 

Zámecké restaurace v Chlumci n/C. 

 

 

K bodu 4) 

Dotaz ohl. pilotování nových učebnic AJ ve 2 ze 4 tříd 3. ročníků. Rodiče by uvítali, aby toto 

bylo ve všech třídách. Vnímají to jako lepší přístup k seznámení se s cizím jazykem. Diskuze 

s p. uč. Hlouškovou. Řešeny výhody x nevýhody učebnice. Další dotaz spočíval v povinnosti 

zvolit si v 8. třídě druhý jazyk. Byla by uvítána možnost např. jiného volitelného předmětu 

(M, Cj. konverzace v jazyce). 

 

 

K bodu 5) 

Výbor SRPŠ vytvořil rozpočet na školní rok 2024/2025. 

 

V Chlumci nad Cidlinou, dne 20. 11. 2024 

 

Zápis provedla: 

Bc. Žaneta Musilová 


